
Zprá vá z vý boru ESVS ve Stockholmu (23-25. 9. 2014) 

 

 
Výbor se konal 23. 9. 2014 od 8:00-14:00 a řešili se níže uvedené otázky, 

na které přikládám krátkou odpověď. 
 

1. Hospodaření. 

Problémem je, že ESVS je za poslední 4 roky v intenzívním finančním deficitu a 
od minulého roku začala čerpat již z rezerv společnosti. Důvodem je bankrot 
firmy která spravovala finance minulý rok a hospodářská krize, která byla 
citelná již na mítinku v Aténách v roce 2012, kde byl ESVS kongres již ve ztrátě. 
Navrhované řešení je najit novou správcovskou společnost a zvednout také 
zájem pro nové členy a tím získat další členské příspěvky. Dále se tato vážná 
otázka bude řešit v dubnu na CX v Londýně.  
 

2. Volba prezidenta ESVS na období 2016-2019 

Prezentováni byli 4 kandidáti (UK, Švédsko, Turecko, Švýcarsko) – a po 
prezentaci jednotlivých kandidátu následovala anonymní volba výborem. 
Novým prezidentem v dalším období se stane Professor Jürg Schmidli ze 
Švýcarska. 
 

3. Volba generálního sekretáře ESVS na období 2015-2018 

V tomto bodu došlo k nedodržení demokratických voleb, na co upozornila 
revizní komise a proto se tento bod odložil na další zasedání výboru. 
 

4. Česká Republika a ESVS 

Naše krajina patří mezi krajiny s velice nízkým zastoupením členů - odhadem 
10% cévních chirurgů v ČR je členy ESVS. Toto rozhodně není naší dobrou 
vizitkou, a proto apeluji na členy naší společnosti, aby vstoupili do ESVS a zvedli 
tak povědomí cévní chirurgie v Evropě. Benefitem je zdarma časopis EJVES a 
redukované „fee“ na výroční mítink a WS. 
 

Peter Baláž 
Zástupce ESVS za ČR 


